
Referat	fra	styremøtet	30.	mars	2022,		hos	Lena.		

	

Tilstede:	Atle,	Ernst	Arne,	Pål,	Øyvind,		og	Lena.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Rydding	 Ryddedugnad	lørdag	23.	april	kl	1000-1200.		

Ernst	Arne	kjøper	inn	is	og	Lena	henger	opp	lapper	
og	legger	ut	informasjon	på	facebook.		

Lena/Ernst	Arne	

Parkering	ved	
Skøytebrygga	

Det	bør	skiltes	at	det	er	camping	forbudt	ved	
Skøytebrygga,	det	er	ingen	plass	for	å	campe	over	
tid.	Ernst	Arne	bestiller	skilt	til	det	også.		

Ernst	Arne		

Hjertestarter	 Er	på	vei,	men	det	er	trøbbel	med	å	få	den	hit	pga	
transport	fra	Kina.	Vi	venter	til	den	kommer.		

Roar	

Skilter	 Ernst	Arne	bestiller	og	setter	opp	fire	nye	skilt	med	
møteplasser	og	et	med	bobil/telting	for	forbudt.		

Ernst	Arne	

Veien	 Veien	er	noe	slitt	og	nedkjørt	enkelte	steder,	det	
bør	vurderes	å	asfaltere	deler	av	den	neste	år.		

	

Merking	av	veien	i	
svingen	ved	Bekkelien	

Ernst	Arne	merker	veien	slik	at	uttrykningskjøretøy	
kan	komme	forbi	ved	behov.		

Ernst	Arne		

Skøytebrygga-banen	 Ernst	Arne	snakker	med	Camilla	om	hun	kan	ordne	
slik	at	vi	får	ut	de	50	000	vi	har	fått	i	støtte	fra	
Sparebank	DNB	stiftelsen.	Banen	må	evt	asfalteres	
og	det	må	faktureres	og	sendes	inn	innen	30.	mai	
2022.	Ernst	Arne	sjekker	hva	det	vil	koste	og	
bestiller	dersom	midlene	rekker	til	det.		

Ernst	Arne	

Årsmøte	 Torsdag	19.	mai	kl	1900	på	Skøytebrygga	
Lena	henger	opp	og	skriver	innkalling	etter	påske.		

Lena	

Neste	møte	 Onsdag	27.	april	kl	1900	hos	Atle	 	
	

Ref.	Lena	


